
I detta sammanhang uppmanas kommissionen att svara på följande:

1. Har kommissionen underrättats om denna svåra situation av Madeiras regionala regering eller
Portugals regering?

2. Finns det inom den gemensamma fiskeripolitiken någon budgetmekanism eller något särskilt program
som kan användas för att kompensera denna fiskarbefolkning för den allvarliga minskningen av
inkomster eller avhjälpa den svåra situation som hela familjer i Caniçal och Machico befinner sig i?
Har Madeiras regionala regering eller Portugals regering i så fall redan bett kommissionen att tillgripa
dessa mekanismer eller program?

3. Finns det bortsett från den gemensamma fiskeripolitiken någon möjlighet att via budgeten snabbt
avhjälpa denna situation? Om så är fallet, vilka är dessa möjligheter?

Svar från Emma Bonino på kommissionens vägnar

(3 maj 1999)

De uppgifter som finns tillgängliga när det gäller den allmänna tillgången på tonfisk i Atlanten tyder inte
på att situationen är katastrofal. Kommissionen håller emellertid på att undersöka särskilda uppgifter om
dessa bestånd runt området kring Madeira.

1. Kommissionen har inte underrättats om denna situation av de portugisiska myndigheterna utan att
medlemsstatens myndigheter därmed har åsidosatt sina skyldigheter när det gäller att ta kontakt.

2. Det finns inte inom ramen för den gemensamma fiskeripolitiken något särskilt program eller någon
budgetmekanism som kan användas för att ersätta eventuella inkomstbortfall som uppkommit som en följd
av denna situation.

3. Kommissionen kan inte se några andra ekonomiska bidragsmöjligheter som skulle kunna användas
för att snabbt kunna ersätta eventuella inkomstbortfall än de möjligheter som finns enligt den gemen-
samma fiskeripolitiken.

(1999/C 370/184) SKRIFTLIG FRÅGA E-0871/99

från James Nicholson (PPE) till kommissionen

(8 april 1999)

Angående: Urban-initiativ och Nordirland

Hur mycket pengar har inom ramen för Urban-initiativet anslagits för Nordirland under innevarande
programperiod?

(1999/C 370/185) SKRIFTLIG FRÅGA E-0872/99

från James Nicholson (PPE) till kommissionen

(8 april 1999)

Angående: Program för fred i Nordirland

Hur mycket pengar har anslagits för Nordirland inom ramen för stödprogrammet för fred och försoning
under innevarande programperiod?

(1999/C 370/186) SKRIFTLIG FRÅGA E-0873/99

från James Nicholson (PPE) till kommissionen

(8 april 1999)

Angående: Konver II-initiativet 9 Nordirland

Hur mycket pengar har anslagits för Nordirland inom ramen för Konver II-initiativet under innevarande
programperiod?
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